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V 1 je na str. 6 jeden odstavec věnován "Hodnocení letošního AntiSOFSEMu". Mirek Bartošek se 
poté, co 1 vzniklo, z antisofsemovského archivu vynořil s kompletním textem onoho usnesení, které 
najdete připojené následující stránkou počínaje. To usnesení jsem tehdy zcela určitě napsal rukou na 
kus papíru. Ten papír mi pak někdo musel vzít, přepsat a uchovat. Tato "skrytá tvář  
(Anti)SOFSEMu" si určitě zaslouží pozornost. V 1 "skryté tváři" odpovídá například líčení, jak 
vznikala promoce M. Gigána. Kdo si na "skrytou tvář" vzpomínáte nebo byli její součástí, sem s 
tím, prosím. (MCh)
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Již počtvrté se letos konal celostátní seminář Antisofsem, tentokrát v zotavovně Magura, a to
společně se Sofsemem, který stále výrazněji a kvalitněji plní úlohu poradního orgánu a inspiračního
zdroje Antisofsemu. Antisofsem se letos konal pod záštitou vrchního číšníka zotavovny Magura,
Michala Cogána, mnohonásobného nositele piv.

Seminář úspěšně navázal na slavné tradice předchozích ročníků. Letošní Antisofsem se sešel
v období, které je podle mínění předních odborníků charakterizováno tím, že se mikropočítače tlačí
na minipočítače, minipočítače na midipočítače a midipočítače se tlačí na maxipočítače. Antisofsem
prokázal, že i mezi pracovníky a pracovnicemi v oblasti softwaru dochází ke značnému sbližování.

Slavnostního zahájení Antisofsemu se již tradičně zúčastnili samí lepší lidé v zastoupení ještě lepších
lidí. K lesku zahájení přispěly tři pozdravné árie, které ve svých přirozených jazycích komunikovali
zahraniční účastníci semináře.

Během semináře proběhlo několik pětiminutových cyklů přednášek našich předních i zadních
odborníků z oblasti datových základen, multidatových základen, iniciálních datových základen a
dalších perspektivních oborů. Zvláštní pozornosti se těšil příspěvek badatelky Ochranové věnovaný
dílu Jakuba Hrona, přednáška učence Materny o dotazovacím jazyce, zkušenosti didaktika Jinocha
s výukou RPG na universitách, instruktáž komandanta Plátka, psychologická studie manažéra Vogela
k programu EDIT, přednáška překladače Muellera o Alkorytmech i sdělení vědců Pavelky a Malíka o
deadlocích. Vysokou odbornou úroveň měla i panelová večeře uspořádaná během Antisofsemu.

V období probíhání odborné části Antisofsemu se zimní krajina za okny uložila ke spánku do
načechraných sněhových polštářů a jen lehounké třpytivé vločky hladily její tvář a proháněly se
korunami stromů, kde stuleny ve svých pelíšcích dřímaly dovádivé veverky. Účastnící Antisofsemu
vyjádřili plnou spokojenost s odbornou úrovní semináře i s kvalitou spánku zimní krajiny. Veverkám
do pelíšků zasílají pozdravné poselství.

Na závěr jednání přijali účastníci semináře Antisofsem následující usnesení:

1. Účastníkům Antisofsemu je úplně jedno, jestli se tato akce bude konat i v příštích letech nebo
ne.

2. Účastnící konstatují, že na semináři Antisofsem i jeho přípravné části Sofsemu se podařilo
shromáždit odborníky známé svým tvůrčím přístupem k výpočetní technice, přístupem
vymykajícím se obvyklým zastaralým a rutinním metodám. Ukázalo se, že poté co byli tito
odborníci odvoláni na Sofsem a Antisofsem, snížil se počet výpadků systémů na jejich
pracovištích zhruba o 75 %. Tímto způsobem Antisofsem i Sofsem pronikavě přispívají
k lepšímu využití výpočetní techniky. Účastníci proto doporučují, aby myšlenka izolovat
podobné badatele v horských chatách byla i nadále propagována jakožto vysoce účinné, a
přitom hluboce humánní racionalizační opatření.

3. Účastnící konstatují, že seminář má trvale rostoucí úroveň, to znamená, že letošní Antisofsem
byl mnohem lepší než všechny Antisofsemy předchozí a mnohem horší než všechny
Antisofsemy budoucí.

4. Účastníci vyjadřují trvalou příchylnost řediteli Antisofsemu Chytilovi.

5. Účastnící přijali po dlouhých diskusích následující definici abstraktního datového typu:
Abstraktní datový typ dostaneme z konkrétního datového typu, jestliže se
vyabstrahujeme na implementaci.



Doporučují tuto definici prosazovat zejména na školách a dalších institucích se sníženou
možností sebeobrany.

6. Na základě podkladů dodaných kolegyní Fejtkovou navrhují účastníci, aby Lambda-kalkulus
byl obohacen o invarianty a zobecněné signatury a potom byl zaveden na všech typech škol,
pomocné nevyjímaje.

7. Účastníci pověřují Antisofsemistu Jinocha, aby text závěrečného usnesení přeložil do Simuly
a zaslal k otištění v Packal News.

8. Všechny závěry, na které se zde zapomnělo, doporučují účastníci vtělit do závěrečného
usnesení semináře Sofsem.

Magura, 6.12.1978


	Usnesení Antisofsemu 78
	Michal Chytil


